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Merksemse schoolomgevingen worden verkeersveiliger
Het district Merksem maakt zijn schoolomgevingen met kleine ingrepen verkeersveiliger. Het Groenendaalcollege, Stella Maris 
en De Luchtballon waren als eerste aan de beurt. 

Groenendaalcollege

De Ullenshofstraat is sinds 2019 een schoolstraat. In de 
Gagelveldenstraat is er voortaan een extra zebrapad met 
arcering op de nabijgelegen laad- en loszone en in de 
Ullenshofstraat kwamen er verdrijvingsvakken. Voet-
gangers kunnen zo veiliger en goed zichtbaar oversteken. 
Parkeerverbodsborden in de beide straten zijn vervangen 
door stilstand- en parkeerverbodsborden.

Stella Maris Merksem en Sint-Elisabeth Instituut

In de Stella Marisstraat zijn de middenberm en de over-
steekplaats voor voetgangers opnieuw ingericht. De glasbak 
werd verplaatst zodat oversteken er voortaan veiliger kan. 
De voetpaduitstulping en de middenberm zijn gedeelte-
lijk onthard en er werden twee nieuwe bomen geplant. Zo 
wordt de omgeving niet alleen veiliger maar ook groener.

Stad, district en Vlaanderen 

pakken samen nog vijf school-

omgevingen in Merksem aan

De inrichting van de omgeving 
van het Groenendaalcollege en 
Stella Maris is een districts- 
initiatief. Daarnaast maken de 
stad Antwerpen en het district 
Merksem nog vijf andere 
schoolomgevingen verkeers- 
veiliger. Die investering kadert 
in een project waarvoor Vlaan-
deren subsidies gaf en waarbij 
ook in Antwerpen, Berchem, 
Borgerhout en Deurne school-
omgevingen worden aangepakt. 

Als eerste werd de omge-
ving van De Luchtballon in 
de Sint-Bartholomeusstraat 
verkeersveiliger ingericht. De 
inhuldiging daarvan vond 
eind augustus plaats. De 

omgeving is voortaan veiliger 
voor schoolgaande kinderen 
door grondmarkeringen met 
de vermelding ‘School’, een 
voetpaduitstulping en twee 
verkeersplateaus. Ook in  
de Gagelveldenstraat, de  
Du Chastellei, de Laarsebaan 
en de Terlindenhofstraat  
– allemaal straten in de buurt 
van Merksemse scholen –  
komen er grondmarkerin-
gen om de straten veiliger te 
maken. 

“Niet enkel de stad en Vlaan-
deren maar ook het district zelf 
investeert in veiligere school-
omgevingen. Door zelf naar de 
scholen te gaan en te luisteren 
naar wat er verkeersveiliger 
kan, kunnen we de pijnpunten 
gerichter aanpakken”, laten de 
N-VA-schepenen weten.
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet 

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur. Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op 

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude 
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig

Zondag 21 november om 12 uur
De Volkslust: Van Heybeeckstraat 26, 2170 Merksem

Bent u benieuwd hoe onze stad er over een paar jaar gaat uitzien en welke gevolgen 
dat zal hebben voor Merksem? Kom dan naar het aperitiefgesprek met Antwerps 
schepen Annick De Ridder. De toegang is gratis en ook niet-leden zijn welkom.

Aperitiefgesprek met Annick De Ridder

 Districtsburgemeester Luc Bungeneers, Antwerps schepen Koen 
Kennis en districtsschepen Jari Frensch bezochten onlangs de  
Sint-Bartholomeusstraat. De omgeving van De Luchtballon werd  
als eerste veiliger gemaakt.

OKTOBER 2021, NR. 3    I   V.U.: DAVID DOGGE, ROEDERDELFT 3, 2170 MERKSEM

Merksem
www.n-va.be/merksemmerksem@n-va.be N-VA Merksem



Veiliger wonen dankzij Merksemse Woonaanpassingspremie
Sinds 2011 kunnen senioren die in ons district wonen een subsidie aanvragen. Daarmee kunnen ze kleine ingrepen doen aan hun 
woning die het dagdagelijkse leven vergemakkelijken. “Het district stelt daarvoor 250 euro per aanvrager ter beschikking”, zegt 
districtsraadslid David Dogge, die van districtsschepen voor Senioren Patrick Van den Bempt wou weten of de senioren in Merksem 
hun weg vinden naar de premie.

Schepen Patrick Van den Bempt: “Sinds de wijziging van het 
reglement in 2016 is het aantal aanvragen toegenomen. In 2017 
werden ergotherapeuten van ziekenfondsen en ziekenhuis Jan 
Palfijn op de hoogte gebracht van de premie. Samen met een 
doelgerichte promocampagne zorgde dat sinds de invoering 
elk jaar voor een toename van de aanvragen. Helaas kende het 
aantal aanvragen vorig jaar een lichte daling. Als gevolg van de 
coronapandemie konden ergotherapeuten niet langer langsgaan 
bij de inwoners.”

Bekendheid vergroten

Het district doet er alles aan om de bekendheid van de senioren- 
toelage te vergroten: “Via de diverse communicatiekanalen 
van het district wordt er regelmatig aandacht besteed aan de 
senioren, alsook aan deze toelage. De bedoeling is dus om deze 
toelage ook in de toekomst aan de Merksemse senioren te  
kunnen aanbieden, zodat ze zo lang mogelijk thuis kunnen  
blijven wonen”, zegt districtsraadslid David Dogge.

Districtsraadslid Lia Somers 
is blij met verplichte  
taaltest voor kleuters
Als het van Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts 
afhangt, moet elk kind dat naar het eerste leerjaar gaat, 
Nederlands spreken. Vanaf dit schooljaar moeten alle 
kleuters in de derde kleuterklas de Koalatest afleggen. Dat 
is een test waarbij de kleuters spelenderwijs hun taalniveau 
demonstreren. “Vanuit een vijftien jaar lange ervaring als 
vrijwillig medewerkster bij het Stedelijk Onderwijs sluit ik 
me hier volledig bij aan”, zegt districtsraadslid Lia Somers. 
“Ik heb van zeer dichtbij kunnen zien hoe moeilijk kinderen 
het hebben als ze het Nederlands niet beheersen.”

“Hoewel ondersteuningsleerkrachten het beste van zichzelf 
geven, speelt de taalachterstand zelfs de betere leerlingen parten. 
Ook mijn echtgenoot en ikzelf werden met deze problematiek 
geconfronteerd. Onze Zuid-Koreaanse adoptiefzoon kwam en-
kele maanden voor zijn zesde verjaardag in België aan en moest 
dus vrij snel naar het eerste leerjaar. Hoewel hij onmiddellijk een 
Nederlands taalbad kreeg, en zeer snel vooruitgang boekte,  
bleef ook hij niet gespaard van de moeilijkheden die een taal- 
achterstand met zich meebrengt.”

Rooskleurigere toekomst

“Ik ben ervan overtuigd dat het niet beheersen van de taal zeer 
ontmoedigend werkt en dat die kinderen over een zeer groot 
doorzettingsvermogen moeten beschikken, willen ze slagen. 
Wij kunnen ze daarbij helpen door de regelgeving aan te passen 
en ervoor te zorgen dat vooral de moeders Nederlands spre-
ken. Ik hoop dat de minister zijn plan verder uitwerkt, zodat de 
toekomst van vele anderstalige instromers er rooskleuriger zal 
uitzien en leerkrachten gespaard blijven van de problemen die 
met een taalachterstand gepaard gaan. Dat zal hun taak ook veel 
aantrekkelijker maken”, besluit Lia. 

 Districtsraadslid Lia Somers wijst op het belang van 
kennis van het Nederlands bij kinderen én hun ouders.

 Districtsraadslid David Dogge en 
districtsschepen voor Senioren Patrick 
Van den Bempt willen dat de Merksemse 
senioren zo lang mogelijk thuis kunnen 
blijven wonen. 

Ook geïnteresseerd in de Merksemse Woonaanpassingspremie?

• Districtshuis Merksem - Seniorenwerking, Burgemeester Jozef Nolfplein 1, 2170 Merksem
• senioren.merksem@antwerpen.be 
• 03 338 73 21

merksem@n-va.be
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Betrouwbare en transparante 
diamanthoofdstad
“Wie een diamant of een juweel met een of 
meerdere diamanten kocht in een Antwerpse 
zaak zonder het kwaliteitslabel ‘Antwerp’s 
Most Brilliant’, kan die diamanten voortaan 
snel en gratis laten checken op echtheid en 
kwaliteit. De stad stelde daarvoor juwelier 
Orsini Diamonds aan als ‘Checkpoint 
Diamond’. Dankzij dat fysieke controlepunt 
kan de koper met een gerust gemoed naar 
huis. We promoten Antwerpen zo nog meer 
als betrouwbare en transparante diamant-
hoofdstad.”

Peter Wouters, schepen van Diamant

Antwerpen blijft dé boekenstad van 
Vlaanderen
“Mooie tradities gooi je niet overboord. 
Ik ben zeer verheugd dat de stad 
Antwerpen mee de schouders zet onder 
het nieuwe boekenfestival ‘LEES!’, de 
opvolger van de Boekenbeurs. Dat vindt 
plaats van 1 tot 7 november in Antwerp 
Expo. De stad maakt van november een 
heuse boekenmaand, met een waaier 
aan festivals, expo’s, boekenmarktjes, 
auteursontmoetingen en literaire 
wandelingen. Kortom, Antwerpen laat 
het boek niet los!”

Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur

Michael Freilich wil militairen op straat 
houden
De Joodse buurt staat onder verhoogde 
terreurdreiging: niveau 3. De kans op 
een aanslag is er ‘mogelijk’ en zelfs 
‘waarschijnlijk’. Kamerlid Michael 
Freilich zette alles op alles om de 
federale regering ervan te overtuigen 
de militairen daar langer op straat te 
houden. “Met spijt in het hart stel ik 
vast dat men niet geluisterd heeft naar 
onze bezorgdheden. Nog erger is dat 
ook de vragen van het politiekorps naar 
extra budget of manschappen botweg 
genegeerd werden.” Om de militairen 
alsnog te bedanken voor hun jarenlang 
inzet, organiseerde Freilich in augustus 
een dankceremonie.

Michael Freilich, Kamerlid

Hard werk op archeologische sites
“Group Monument nodigde me uit 
om eens letterlijk met de voeten in de 
afgegraven aarde te komen staan op 
een van hun archeologische sites. Heel 
interessant om te zien hoe zo’n metaal-
detector werkt en hoe de archeologen een 
(water)put uit de ijzertijd openlegden. 
Altijd fijn om met mensen uit de sector 
te kunnen praten over het vak. Ik heb 
veel respect voor de beroepseer die ze 
aan de dag leggen.”

Manuela Van Werde,
Vlaams Parlementslid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

N-VA in de bres voor holebirechten
In september verschenen in onze stad stickers met een zwart doorstreepte 
regenboogvlag. Gemeenteraadsleden Mark Tijsmans en Kevin Vereecken 
werden daardoor persoonlijk geraakt. Mark: “De waarde van onze samenleving 
hangt samen met de aanvaarding van haar leden zoals ze zijn. Zulke boodschappen 
horen niet thuis in ‘t stad.” “Het was erg confronterend om die stickers te zien, 
ook al sta ik als homo stevig in mijn schoenen”, vult Kevin aan. “Bedenk eens 
wat de impact is op iemand die met zichzelf in de knoop ligt.” 

Met de N-VA in het stadsbestuur wordt in elk geval opgetreden. “De stad 
bevuilen kan niet, zeker niet als daarmee stadsgenoten geschoffeerd worden”, 
zegt burgemeester Bart De Wever. “Antwerpen heeft altijd op de bres gestaan 
voor holebirechten en daar zijn we trots op.”

Mark Tijsmans en Kevin Vereecken, gemeenteraadsleden

Stad past schoolomgeving aan op vraag van leerlingen
De omgeving van het Sint-Annacollege werd veiliger 
gemaakt. Dat gebeurde op vraag van de klas van meester 
Koen Laenens, die na een groepswerk voor het vak Mens 
en Samenleving contact opnam met schepen Koen Kennis. 
Die wisselde met de kinderen van gedachten over hoe de 
stad de omgeving meer op maat 
van de scholieren kon maken. Dat 
resulteerde in twee oversteekplaatsen 
met lichten met drukknoppen op 
de Halewijnlaan. Daarnaast werd 
het woord ‘school’ over de hele 
breedte van het wegdek aangebracht.

Koen Laenens, fractievoorzitter

‘De Geknipte Kat’ komt naar 
Antwerpen
Gemeenteraadslid Goedele Toen 
is begaan met dierenwelzijn. Op 
haar vraag of de tentoonstelling 
‘De Geknipte Kat’ naar Antwer-
pen kan komen, antwoordde 
schepen Els van Doesburg 
positief. De tentoonstelling 
vertelt op een leuke manier over 
zwerfkatten en over de beste zorg 
voor uw kat. Een aanrader voor elke 
dierenliefhebber!

Goedele Toen, gemeenteraadslid

Provincie brengt vergeten uitbreiding 
kathedraal tot leven
“500 jaar geleden legde keizer Karel V 
de eerste steen van een megalomane 
uitbreiding van de Onze-Lieve-Vrouwe-
kathedraal. Dat ‘Nieuwerck’ bleef een 
onvoltooide droom. Na de brand van 1533 
verdween het uit het geheugen van de 
Antwerpenaar. De provincie Antwerpen, 
die stevig investeerde in de brandveilig-
heid van onze Antwerpse trots, brengt 
het tot leven met een infobrochure en 
maquette. Als Antwerpenaar kan u de 
kathedraal gratis bezoeken: ga zeker kijken!”

Luk Lemmens, gedeputeerde

Een dier is geen wegwerpproduct
“Onze asielen zitten vol met dieren 
die als wegwerpproduct aan de kant 
werden gezet. Mensen nemen te vaak 
impulsief een hond of kat in huis. In 
coronatijd piekten de ondoordachte 
beslissingen. Op www.antwerpen.be/
dieren bieden we een online test aan 
om na te gaan of u klaar bent voor een 
hond of kat. Zo proberen we spijt ach-
teraf te vermijden. Via sociale media 
zet ik ook elke maand een asieldier in 
de kijker. Zo vinden we hopelijk snel 
een nieuwe thuis voor die schatten.”

Els van Doesburg, schepen van 
Dierenwelzijn

Stukje natuur opengesteld aan Lageweg

“Over enkele jaren maken de verlaten 
bedrijventerreinen rond de blikfabriek in 
Hoboken plaats voor een gezonde mix van 
wonen, kmo’s en publieke functies, met tien 
hectare toegankelijk groen. Een heel mooi 
project, dat zal bijdragen tot een aangena-
mere en groenere buurt. Om de buurt 
nu al meer ademruimte te geven, stelde 
Natuurpunt in samenwerking met de stad 
het gebied open. Via een nieuwe wandellus 
met vlonderpad kan u genieten van dit 
unieke stukje wilde natuur.”

Annick De Ridder, schepen van 
Stadsontwikkeling

De N-VA voor u aan het werk

Het Steen is weer voor de Antwerpenaar
“Eind oktober geven we Het Steen terug 
aan de Antwerpenaar. U komt er te 
weten wat er te doen is in ’t stad en kan 
er tickets kopen voor tentoonstellingen, 
concerten en evenementen. We vertellen 
er bovendien de rijke geschiedenis van 
onze stad en laten buitenlandse toeristen 
kennismaken met de tien grootste 
Antwerpenaren aller tijden. Antwerpen 
krijgt er meteen ook een toren bij, van 
waarop u naar de bootjes op de Schelde 
kan kijken.”

Koen Kennis, schepen van Toerisme
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Vlaams Parlement maakt werk van 
controlearts
Onder impuls van parlementsvoorzitter 
Liesbeth Homans besliste het Vlaams 
Parlement om het statuut van de volks-
vertegenwoordiger kritisch onder de 
loep te nemen. “Die krijgt een mandaat 
van de kiezer en heeft daarom geen 
klassieke werkgever-werknemersrelatie. 
Het parlement wint nu onder meer 
gespecialiseerd juridisch advies in over 
de wijze waarop het een controlearts 
kan sturen bij langdurige ziekte.”

Liesbeth Homans, Vlaams 
Parlementsvoorzitter

Antwerpen bruist
“De crisisperiode ligt achter ons na een indrukwekkende vaccinatiecampagne. Dankzij de 
inzet van duizenden Antwerpse zorgverleners en vrijwilligers herleeft Antwerpen volop. 
Honderden kleine en grote evenementen zorgen er dit najaar voor dat we kunnen genieten. 
Van feesten en markten. Van onze horeca, winkels en cultuur. Maar bovenal van elkaar. 
Ik kan niet wachten om u opnieuw te ontmoeten. En ik hoop dat u samen met mij een 
deugddoend najaar beleeft. Antwerpen bruist!”

Bart De Wever, burgemeester
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“Wie een diamant of een juweel met een of 
meerdere diamanten kocht in een Antwerpse 
zaak zonder het kwaliteitslabel ‘Antwerp’s 
Most Brilliant’, kan die diamanten voortaan 
snel en gratis laten checken op echtheid en 
kwaliteit. De stad stelde daarvoor juwelier 
Orsini Diamonds aan als ‘Checkpoint 
Diamond’. Dankzij dat fysieke controlepunt 
kan de koper met een gerust gemoed naar 
huis. We promoten Antwerpen zo nog meer 
als betrouwbare en transparante diamant-
hoofdstad.”

Peter Wouters, schepen van Diamant

Antwerpen blijft dé boekenstad van 
Vlaanderen
“Mooie tradities gooi je niet overboord. 
Ik ben zeer verheugd dat de stad 
Antwerpen mee de schouders zet onder 
het nieuwe boekenfestival ‘LEES!’, de 
opvolger van de Boekenbeurs. Dat vindt 
plaats van 1 tot 7 november in Antwerp 
Expo. De stad maakt van november een 
heuse boekenmaand, met een waaier 
aan festivals, expo’s, boekenmarktjes, 
auteursontmoetingen en literaire 
wandelingen. Kortom, Antwerpen laat 
het boek niet los!”

Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur
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terreurdreiging: niveau 3. De kans op 
een aanslag is er ‘mogelijk’ en zelfs 
‘waarschijnlijk’. Kamerlid Michael 
Freilich zette alles op alles om de 
federale regering ervan te overtuigen 
de militairen daar langer op straat te 
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extra budget of manschappen botweg 
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alsnog te bedanken voor hun jarenlang 
inzet, organiseerde Freilich in augustus 
een dankceremonie.

Michael Freilich, Kamerlid
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en Samenleving contact opnam met schepen Koen Kennis. 
Die wisselde met de kinderen van gedachten over hoe de 
stad de omgeving meer op maat 
van de scholieren kon maken. Dat 
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pen kan komen, antwoordde 
schepen Els van Doesburg 
positief. De tentoonstelling 
vertelt op een leuke manier over 
zwerfkatten en over de beste zorg 
voor uw kat. Een aanrader voor elke 
dierenliefhebber!
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Antwerpenaar. De provincie Antwerpen, 
die stevig investeerde in de brandveilig-
heid van onze Antwerpse trots, brengt 
het tot leven met een infobrochure en 
maquette. Als Antwerpenaar kan u de 
kathedraal gratis bezoeken: ga zeker kijken!”

Luk Lemmens, gedeputeerde

Een dier is geen wegwerpproduct
“Onze asielen zitten vol met dieren 
die als wegwerpproduct aan de kant 
werden gezet. Mensen nemen te vaak 
impulsief een hond of kat in huis. In 
coronatijd piekten de ondoordachte 
beslissingen. Op www.antwerpen.be/
dieren bieden we een online test aan 
om na te gaan of u klaar bent voor een 
hond of kat. Zo proberen we spijt ach-
teraf te vermijden. Via sociale media 
zet ik ook elke maand een asieldier in 
de kijker. Zo vinden we hopelijk snel 
een nieuwe thuis voor die schatten.”

Els van Doesburg, schepen van 
Dierenwelzijn

Stukje natuur opengesteld aan Lageweg

“Over enkele jaren maken de verlaten 
bedrijventerreinen rond de blikfabriek in 
Hoboken plaats voor een gezonde mix van 
wonen, kmo’s en publieke functies, met tien 
hectare toegankelijk groen. Een heel mooi 
project, dat zal bijdragen tot een aangena-
mere en groenere buurt. Om de buurt 
nu al meer ademruimte te geven, stelde 
Natuurpunt in samenwerking met de stad 
het gebied open. Via een nieuwe wandellus 
met vlonderpad kan u genieten van dit 
unieke stukje wilde natuur.”

Annick De Ridder, schepen van 
Stadsontwikkeling

De N-VA voor u aan het werk

Het Steen is weer voor de Antwerpenaar
“Eind oktober geven we Het Steen terug 
aan de Antwerpenaar. U komt er te 
weten wat er te doen is in ’t stad en kan 
er tickets kopen voor tentoonstellingen, 
concerten en evenementen. We vertellen 
er bovendien de rijke geschiedenis van 
onze stad en laten buitenlandse toeristen 
kennismaken met de tien grootste 
Antwerpenaren aller tijden. Antwerpen 
krijgt er meteen ook een toren bij, van 
waarop u naar de bootjes op de Schelde 
kan kijken.”

Koen Kennis, schepen van Toerisme
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Vlaams Parlement maakt werk van 
controlearts
Onder impuls van parlementsvoorzitter 
Liesbeth Homans besliste het Vlaams 
Parlement om het statuut van de volks-
vertegenwoordiger kritisch onder de 
loep te nemen. “Die krijgt een mandaat 
van de kiezer en heeft daarom geen 
klassieke werkgever-werknemersrelatie. 
Het parlement wint nu onder meer 
gespecialiseerd juridisch advies in over 
de wijze waarop het een controlearts 
kan sturen bij langdurige ziekte.”

Liesbeth Homans, Vlaams 
Parlementsvoorzitter

Antwerpen bruist
“De crisisperiode ligt achter ons na een indrukwekkende vaccinatiecampagne. Dankzij de 
inzet van duizenden Antwerpse zorgverleners en vrijwilligers herleeft Antwerpen volop. 
Honderden kleine en grote evenementen zorgen er dit najaar voor dat we kunnen genieten. 
Van feesten en markten. Van onze horeca, winkels en cultuur. Maar bovenal van elkaar. 
Ik kan niet wachten om u opnieuw te ontmoeten. En ik hoop dat u samen met mij een 
deugddoend najaar beleeft. Antwerpen bruist!”

Bart De Wever, burgemeester
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20 JAAR

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet 

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur. Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op 

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude 
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodigCC Merksem wordt Schouwburg Noord

Cultuurcentrum Merksem is al 23 jaar een hotspot voor 
cultuurliefhebbers uit Antwerpen en ver daarbuiten. Om 
de bovenlokale uitstraling extra in de verf te zetten, besliste 
de stad Antwerpen om het centrum vanaf 15 oktober de 
status van schouwburg toe te kennen. CC Merksem heet 
vanaf dan Schouwburg Noord. En bij die nieuwe naam 
hoort ook een compleet gerenoveerde zaal.

Op 15, 16 en 17 oktober kon het publiek alle innovaties  
komen ontdekken tijdens het openingsweekend van 
Schouwburg Noord. Tal van bekende artiesten tekenden 
present om er een groot feest van te maken.

Merksems talent schittert met 
‘Merksemse Meesters’
Merksemse Meesters biedt tweejaarlijks een podium aan oudere 
en jonge Merksemse amateurkunstenaars. Meer dan 40 creatieve 
60-plussers en enkele kleinkinderen toonden hun werk tijdens die 
gratis kunstexpo. 

In het districtshuis kon 
u de grote variatie aan 
kunstwerken – met 
onder andere schilde-
rijen, tekeningen, foto’s 
en beeldhouwwerken, 
maar ook glaswerk, 
miniaturen, digitale 
werken en ambachtelijk 
gebonden boeken –  
komen bewonderen. 

 Districtsschepen voor  
Sport, Senioren en Wijk- 
overleg Patrick Van den Bempt.

Halloween Survival Run 
op 30 oktober
We starten de herfstvakantie met de Halloween 
Survival Run. Op zaterdag 30 oktober toveren we het 
fort van Merksem om tot een griezelig hindernissen-
parcours voor jong en oud. U staat er oog in oog met 
allerlei griezels en moet de hindernissen overwinnen 
om veilig terug naar huis te kunnen. Kom verkleed als 
spook, heks, vampier of pompoen en ontdek het fort al 
lopend, klimmend en kruipend. Geniet ook van sfeer-
volle randanimatie zoals eetkraampjes, grime, gekke 
kapsels en luisterverhalen.

Meer informatie over de Halloween Survival Run vindt 
u op de webstek van het district Merksem.

 Het cultuurcentrum kreeg de status van 
schouwburg én een volledig gerenoveerde zaal.

Restauratie dreef naar  
Kasteeldomein Bouckenborgh
De Gaston Berghmansdreef, de dreef die naar het Kasteeldomein  
Bouckenborgh leidt en genoemd is naar Merksemnaar Gaston  
Berghmans, wordt heraangelegd. Bij de opmaak van een beheersplan 
voor de site bleek dat veel bomen in de dreef ziek zijn. De dreef wordt in 
het najaar gerooid en heraangeplant met Hollandse linde. 

“Ook wordt de kasseiweg met de originele deels gezaagde kasseien 
heraangelegd. Voor de restauratie van de dreef, die 750.000 euro kost, 
kent Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele een 
standaardpremie van 150.000 euro toe, mede dankzij het lobbywerk van 
de Merksemse N-VA”, aldus districtsburgemeester Luc Bungeneers. Districtsburgemeester Luc 

Bungeneers is blij met de Vlaamse 
steun voor de restauratie van de 
Gaston Berghmansdreef.

www.n-va.be/merksem
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